
Avlivning – att ta farväl: Att ta farväl av sitt älskade djur är en mycket känsloladdad situation. Det är 
en situation ingen önskar hamna i, men vi ska vara glada att vi har möjligheten att erbjuda våra djur 
ett värdigt slut.  

En hund, katt, eller kanin är inte bara ett djur utan en familjemedlem som betyder oerhört mycket 
för oss. Det finns starka känslor mellan oss. Inte bara från oss till dem, utan även från dem till oss. 
Detta ska vi vara medvetna om, speciellt när det är tid att släppa taget.  Många djur blir lugnare 
genom att ha sin flock hos sig, vilket ger dem en trygghet. Men man ska också tänka på att om vi är 
allt för ledsna och inte kan styra våra känslor så gör det våra djur mer oroliga i situationen.   

Beslutet om avlivning ska ni inte behöva känna att ni måste ta själva. Det är ett tufft beslut och ett 
samtal med en veterinär kan hjälpa er att se när tiden är inne.   

När väl beslutet är taget försöker vi i så stor mån att avlivningen förlöper så lugnt som möjligt och att 
ni ska få känna att ni har tid att ta farväl.  Det finns möjlighet att välja att låta sitt djur somna in i sitt 
hem istället för på praktiken.   

Vad händer efteråt med kroppen, undrar säkert många.  Vi kan ombesörja att djuret kremeras och då 
kan man välja om man vill få tillbaka askan från djuret eller inte.  

 

 


